
GEMEENTE 

Z EV E A R 
Raad Besluitenlijst 

Van de openbare vergadering van de RAAD van de gemeente Zevenaar op 28 november 2o18.

Aanwezig 
Voorzitter: Schadd-de Boer (burgemeester)
Commissiegriffier: E.lVl.Geldorp (raadsgriffier)
Leden: Lokaal Belang: Albers, Boekhorst, Buil,JJ. Du 

Croix, van Essen, llhan, Ok, Putman, Riswick-
Keultjes en Staring;

Dinther, Evers, F.H.F.Jansen,J.de Nooij,
Visser, Voetdljk-Ten Have en Kleinherenbrink;

Jansen, lVl.R.A. Lap en Niebuur-Sluiter;
Teunissen en Vos;

van der Schaft en van der Velden;
QQQ: Pollmann;
Sociaal Zevenaar: Freriks;
GroenLinks: Kagei 

Collegeleden: Belinda Elfrink, Carla Koers-de Graaf,Anita van Loon, Nanne van Dellen,
Hans Winters 

Afwezig met kennisgeving: Evers 

Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet een ieder van harte Welkom.

Vaststellen agenda 

Het CDA doet een ordevoorstel om agendapunt 5 “raadsvoorstel aanvraag 
omgevingsvergunning woonfunctie Lentemorgen 122 Zevenaar" van de agenda afte 
halen. De fractie van het CDA is er nog niet uit en heeft meer tijd nodig en is van 
oordeel dat met deze kwestie voorzichtig moet worden omgegaan. Volgens de door 
het CDA ontvangen informatie gaat de fractie er daarbij van uit dat er geen fatale 
termijnen zijn. Verder doet de fractie de aanbeveling dat de betrokken partijen op 
deze manier de mogelijkheid hebben om nog eens met elkaar te gaan praten om te 
komen tot een voor alle partijen aanvaardbare oplossing. De fracties van Sociaal 
Zevenaar, PvdA,D66, GroenLinks en VVD sluiten zich hierbij aan.

Het college laat weten dat ze vertrouwen op de informatie die door het CDA 
ontvangen is voor wat betreft de fatale termijnen. Mocht dit anders zijn, dan zal de 
raad daarover ingelicht worden.
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Na een schorsing (op verzoek van Lokaal Belang) geeft Lokaal Belang aan akkoord te 

kunnen gaan met het ordevoorstel om het onderwerp van de agenda afte halen.

De raad gaat unaniem akkoord met het voorstel om agendapunt 5 van de agenda af 

te halen en het te zijner tijd in de raad terug te laten komen. De heer Ok is tijdens het 

in stemming brengen van het ordevoorstel niet in de vergadering aanwezig en heeft 
derhalve niet aan de stemming deelgenomen.

Vragenuur 

3a. Beantwoorden schriftelijke vragen door het college 
De volgende vragen zijn ingediend:

Schriftelijke vragen SP over Favoriet FM 
Schriftelijke vragen CDA over glasvezel in het buitengebied 
Schriftelijke vragen CDA over het aanbiedstation 
Schriftelijke vraag PvdA over stand van zaken Platanenlaan 

Het college beantwoordt ter vergadering de ingediende schriftelijke vragen.

ln reactie op de beantwoording van vraag 1 laat de SP weten uit de beantwoording te 

begrijpen dat Zevenaar met de buurgemeenten bezig is met een onderzoek en dat dit 

even afgewacht moet worden. De SP geeft aan dan ook de door hen ingediende 
moties vreemd aan de orde van dag inzake “melding Commissariaat voor de Media"
en “melding Belastingdienst inzake Favoriet FM en Goldstar Studio's" aan te houden 
tot de volgende raadsvergadering.

ln reactie op de beantwoording van vraag 3 laat het CDA weten ook graag in het 

vervolg -zoals in de gemeente Montferland wel gebruikelijk is alle stukken vanuit 

de gemeenschappelijke regeling RDL ter kennisname te willen ontvangen. Het CDA 

wil graag over dezelfde informatie beschikken als de gemeente Montferland. Het 

college zegt toe dezelfde informatie in de toekomst ook met de Zevenaarse 

gemeenteraad te delen. ln de reacties op de beantwoording komen nog de volgende 
aspecten aan de orde: de keuze voor 1 of 2 locaties (PvdA) en de milieustraat 

Mededelingen college 

Wethouder Van Loon deelt mee dat vrijdag het kabinet heeft besloten de 
abonnementsgelden voor de WMO-tarieven te veranderen naar max. c 17,50 per 4 
weken. Er komt geen stapeling. Vanuit het CAK moeten er vanuit de eigen bijdrage 
andere administratieve taken gedaan worden .De consequenties zijn dat de 

gemeenten meer voorzieningen moeten leveren omdat de abonnementsgelden lager 
zijn en het kan ook zo zijn dat er zoveel voorzieningen aangevraagd gaan worden dat 

we het niet meer kunnen bolwerken. De gemeenten ontvangen waarschijnlijk wel 

compensatie rondom de abonnementstarieven, maar niet voor de mogelijke 
aanzuigende werking voor het vergroten van onze middelen die we uitzetten. Wat de 
communicatie betreft gaat het CAK alle inwoners die de bijdragen betalen landelijk 
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zelfaanschrijven. De gemeente Zevenaar gebruikt in overleg met de afdeling 
communicatie de krant en de Website om de inwoners op de hoogte te brengen.

Wijze van afdoening van de ingekomen stukken 

De fractie van Sociaal Zevenaar geeft aan brief 1 (brief oud-medewerker inzake 
uitvoering raadsenquête) te Willen agenderen voor de vergadering van de commissie 
Middelen. Hij spreekt de hoop uit dat er voor die tijd een oplossing wordt gevonden 
waardoor agendering niet meer nodig is. De fractie is is van mening dat de 
afhandeling van de raadsenquête netjes moet gebeuren en dit opgelost moet 
worden. De voorzitter wijst erop dat de betreffende brief niet openbaar is omdat het 
over personen gaat.

Besloten wordt om de agendacommissie te laten besluiten op welke wijze de brief in 
de commissie besproken wordt (besloten gedeelte). De voorzitter van de 
agendacommissie zal dit meenemen.

De fractie van de PvdA stelt de vraag of we dit wel moeten behandelen als 
gemeenteraad.

Voor de overige stukken besluit de raad met algemene stemmen in te stemmen met 
de wijze van afdoening.

Vaststellen besluitenlijst van de vorige vergaderingen 

De besluitenlijsten van de raadsvergaderingen van 24 oktober 2018, 7 november 
2018 en 8 november 2018 worden ongewijzigd vastgesteld. Tevens wordt de geheime 
besluitenlijst van de raadsvergadering van 8 november 2018 ongewijzigd vastgesteld.

Raadsvoorstel aanvraag omgevingsvergunning woonfunctie Lentemorgen 122 

Zevenaar 

Aan het begin van de vergadering is besloten dit agendapunt van de raadsagenda af 
te halen.

Raadsvoorstel inzake keuze gemeentewapen 

De raad wordt voorgesteld te kiezen voor wapenschild ontwerp 1 van de Hoge Raad 
van Adel. Er is door Sociaal Zevenaar een motie ingediend waarbij het college wordt 
opgedragen alle beschikbare (oude) gemeentewapens van de voormalige gemeenten 
waaruit de huidige gemeente Zevenaar bestaat op te hangen in de raadzaal.

De fractie van Sociaal Zevenaar licht de motie toe en betreurt het dat het oude wapen 
verdwijnt. De motie is een historisch signaal. De fractie is tegen het voorstel.

Gemeenteraad 
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De overige fracties laten weten het een sympathieke motie te vinden en gaan bij de 
beraadslagingen in op de volgende aspecten:

de onderbelichting van het kostenaspect in het voorstel 
de vraag waarom er dan geen vlag in de raadzaal komt 
een andere locatie dan de raadzaal,bijv. bij de cultuurhistorische vereniging in Hal 

12 (PvdA, D66, Lokaal Belang)

College 
De motie wordt niet ontraden met daarbij de aanbeveling om de locatie niet vast te 

leggen.

Sociaal Zevenaar past de motie aan door het woordje “bijvoorbeeld” voor “de 
raadzaal” toe te voegen, waardoor de locatie niet vastligt.

De gemeenteraad besluit te kiezen voor wapenschild ontwerp 1 van de Hoge Raad 
van Adel. Voor hebben gestemd de fracties van Lokaal Belang, CDA, PvdA,VVD, D66 
en GroenLinks de fracties van Sociaal Zevenaar en SP stemmen tegen.

De aangepaste motie van Sociaal Zevenaar wordt met algemene stemmen aanvaard.

Raadsvoorstel inzake legesverordening 2019 

De raad wordt voorgesteld om de Verordening op de heffing en de invordering van 

leges 2019 en de Tarieventabel,behorende bij de Legesverordening 2019 Zevenaar 
vast te stellen.

Er zijn twee amendementen op het voorstel ingediend:
van de fractie van GroenLinks 0m in de tarieventabel de tarieven bij en 

2.3.6.12 (slopen, verstoren, verplaatsen of in enig opzicht wijzigen van een 
monument en herstellen,gebruiken of laten gebruiken van een monument op een 

wijze waardoor het wordt ontsierd of in gevaar gebracht) te wijzigen van e 57,00 in 
e 880,00.

van de fractie van Sociaal Zevenaar 0m in de tarieventabel een extra tabelregel 
toevoegen waardoor het mogelijk wordt om onder een vijftal voorwaarden 

waaraan een aanvrager moet voldoen het nultarieftehanteren voor het verkrijgen van 
een verklaring omtrent het gedrag (voor bijvoorbeeld vrijwilligers).

De fracties van GroenLinks en Sociaal Zevenaar lichten de amendementen toe.

College 
Het amendement van GroenLinks wordt ontraden. Het college is van oordeel dat dit 
eigenlijk een strafmaatregel is en dat de legesverordening hier niet hetjuiste middel 
voor is.

Het amendement van Sociaal Zevenaar wordt niet ontraden. Gelet op de opbouw van 
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het amendement zou dit mogelijk moeten zijn voor de doelgroep zoals die genoemd 
Wordt in het amendement.

Op verzoek van het CDA heeft er een korte schorsing plaatsgevonden.

Gemeenteraad 
De overige fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten:
de vraag of de VOC-3 vergoed wordt door de instelling/vereniging Waar de aanvrager 

vrijwilligerswerk doet (PvdA)
de eerdere indiening van moties over ditzelfde onderwerp door de fractie van de 

de vraag waarom het tariefvoor de leges voor de sloop van een monument lager zijn 
dan die van de leges voor de sloop van een gewone woning (GroenLinks),-
Lokaal Belang geeft aan datje voor een rijksmonument altijd een complete 
omgevingsvergunning nodig hebt waarje leges voor moet betalen en dat dit voor een 
normale woning niet altijd hoeft.

het amendement van GroenLinks waardoor de legesverordening gebruikt wordt om 
een monument te beschermen terwijl daar andere wetgeving voor is (Lokaal Belang)

verschil met landelijke regeling VOG (Lokaal Belang)
de vraag of het amendement van GroenLinks een stimuleringsmaatregel voor de 

instelling is of om de vrijwilliger te ontlasten (Lokaal Belang)

College 
Het stapelen van tarieven ligt ten grondslag aan het verschil in tarieftussen de sloop 
van een woning en de sloop van een beschermd monument.

Het amendement van GroenLinks is aangenomen. Voor hebben gestemd de fracties 
van GroenLinks,CDA, PvdA,D66 en SP tegen hebben gestemd de fracties van 
Lokaal Belang, VVD en Sociaal Zevenaar Mevrouw llhan is tijdens het in 
stemming brengen van het amendement niet in de vergadering aanwezig en heeft 
derhalve niet aan de stemming deelgenomen.

Het amendement van Sociaal Zevenaar is met algemene stemmen aanvaard.

De raad stelt met algemene stemmen de Verordening op de heffing en de invordering 
van leges 2019 en de geamendeerde Tarieventabel,behorende bij de 
Legesverordening 2019 Zevenaar, vast.

Raadsvoorstel inzake opheffing van de Gemeenschappelijke Regeling voor 
Onderwijszaken (Hamerstuk)

De raad besluit met algemene stemmen de huidige Gemeenschappelijke Regeling 
voor Onderwijszaken per 1januari 2019 op te heffen, de portefeuillehouder Onderwijs 
aan te wijzen als lid van het Algemeen Bestuur GRO en een positieve zienswijze 
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kenbaarte maken over het ontwerpliquidatieplan.

Raadsvoorstel inzake gewijzigd vaststellen bestemmingsplan "Boerenerfkavels"
(Hamerstuk)

De raad besluit met algemene stemmen in te stemmen met de volgende ambtshalve 
Wijzigingen ten opzichte van het ontwerp: de verbeelding en de toelichting aan te 

passen door de boerenerfkavel `De Holtkamp' eruit te halen en de verbeelding, regels 
en toelichting aan te passen door het aantal planologisch toegestane woningen per 
boerenerfkavel te wijzigen, het bestemmingsplan `Boerenerfkavels' gewijzigd vast te 

stellen overeenkomstig daartoe behorende verbeelding, regels,toelichting en 

bijlagen en voor dit plan geen exploitatieplan als bedoeld in artikel 6.12 van de Wet 
ruimtelijke ordening vast te stellen.

Moties vreemd aan de orde van de dag:

De volgende moties vreemd aan de orde van de dag zijn ingediend:
Motie verzoek om discussie inzet lage OZB tariefvoor verenigingen (CDA en Lokaal 

Belang)
Motie mantelzorgcompliment 2018 PvdA,Groen Links,Sociaal Zevenaar en 

VVD)
Motie mantelzorgcompliment 2019 en verder (PvdA, Groen Links,SP, D66, VVD en 

Sociaal Zevenaar)

Motie melding Commissariaat voor de Media 
Motie melding Belastingdienst inzake favoriet FM en goldstar studio's 
Motie vestiging van demontagebedrijf op 7Poort (VVD en Sociaal Zevenaar)

Bij agendapunt 3 (vragenuur) heeft de SP al laten weten de door hen ingediende 
moties 4 en aan te houden tot de volgende raadsvergadering.

Ad 
De heer Lap geeft aan bestuurslid te zijn van de Stichting Kringloop de Liemers en 

laat weten nu wel deel te kunnen nemen aan de stemmingen en de besprekingen 
omdat het hem niet rechtstreeks noch middellijk persoonlijk raakt. Te zijner tijd zal hij 
dit opnieuw bezien als de verordening/subsidieregeling aan de orde komt.
De VVD betreurt het dat het CDA de eerdere moties van hun fractie over dit 
onderwerp niet gesteund heeft. De VVD steunt de motie met daarbij de aantekening 
dat ze wel graag zouden zien dat van tevoren de financiële consequenties in beeld 
gebracht worden, zodat deze meegenomen kunnen worden in de discussie. Het CDA 

laat weten dat de Kamer er nu pas mee bezig is en dat de financiële consequenties 
ook opgepakt worden. VVD is van oordeel dat deze motie ook eigenlijk te vroeg is,
omdat het nog niet in de Eerste Kamer behandeld is, maar steunt de motie. De PvdA 
sluit zich aan bij de opmerkingen van de VVD ten aanzien van de financiële 
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doorrekening en steunen de motie.
Het college is blij met de toevoegingen van de VVD en de PvdA en kan dan ook de 
motie steunen. De financiële consequenties zullen in beeld gebracht moeten Worden.
De herijking van het subsidiebeleid zal ook hierin meegenomen Worden (komt 
binnenkort in de raad).

De motie van het CDA en Lokaal Belang Wordt met algemene stemmen 
aangenomen.

Ad 
Het college heeft naar aanleiding van de motie het mantelzorgcompliment 2018 
nader overwogen en onderzocht. Het Mantelzorgcentrum is nu een halfjaar 
operationeel en nog niet goed bekend bij de mantelzorgers. Daarom is gekeken ofer 
voor 2018 nog iets gedaan kan Worden aan de financiële mantelzorgwaardering.Het 
voorstel van het college is om voor 2018 voor het bedrag van 75.000,00 (de helft 
van het totale budget) dezelfde systematiek uit te voeren zoals deze de voorgaande 
jaren in de voormalige gemeente Zevenaar is toegepast. Daarbij geeft het college wel 
aan dat de rechtmatigheid niet goed is. Mensen kunnen zich hiervoor opgeven 
Waarbij het bedrag verdeeld Wordt met een maximum van e 200,00.

De fracties van de SP,de PvdA en Sociaal Zevenaar geven aan verheugd te zijn over 
dit voorstel. De PvdA zou graag Willen Weten Wat de intenties voor 2019 en verder 
zijn. Het college antwoordt dat het mantelzorgcentrum de vervanging hiervoor is en 
dat voor het college deze vorm van mantelzorgwaardering stopt, Waarbij een en 
ander nog Wel verder vorm gegeven moet Worden. De uitwerking van het voorstel van 
het college ten aanzien van het mantelzorgcompliment 2018 zal in het le kwartaal van 

2019 plaatsvinden.

Gelet op bovenstaande toezegging van het college trekken de indieners de motie in.

Ad 
De PvdA laat Weten zich samen met de overige indieners nog te beraden over de 
motie mantelzorgcompliment 2019 en de motie Wordt dan ook aangehouden.

Ad 
De VVD licht de motie toe. De fractie geeft daarbij aan dat het inmiddels duidelijk is 
dat het hier gaat 0m een recyclingbedrijf en geen demontagebedrijf.
De PvdA laat Weten dat er nog geen antwoord is ontvangen op de in de commissie 
gestelde vraag ten aanzien van de milieuzonering (Welke milieucategorie).
Het college verwijst naar de raadsinformatiebrief betreffende het feitenrelaas en 
geeft daarbij aan dat de vergunning is verleend op basis van de vastgestelde 
milieucategorie. Het college betreurt het dat er nog geen antwoord is ontvangen en 
zegt toe dat er nog antwoord komt op de vraag ten aanzien van de milieucategorie.
Verder geeft het college aan dat er reeds is toegezegd dat er gesprekken plaats zullen 
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vinden en dat het college samen met betrokken partijen de verplaatsing van het 
bedrijic serieus gaat onderzoeken. Lokaal Belang geeft aan het college te steunen en 

gaat niet akkoord met de motie. CDA merkt op dat zich niets verzet tegen de 
bereidheid om te praten.

De fracties van VVD en Sociaal Zevenaar besluiten de motie aan te houden.

Sluiting 

De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 21.2o uur.

Vastgesteld in de raadsvergadering van 19 december 2018.
El,f 
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